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Ring Brugge  –  Fietspaden

Op het fysisch programma dat vorig jaar aan het
Vlaams Parlement werd voorgelegd, werd voor het
jaar 2000 30 miljoen vastgelegd voor aanleg van
fietspaden op de ring rond Brugge (tussen de
Scheepdalebrug  –  N50).

Tot op heden is er blijkbaar nog geen vooruitgang
in het dossier geboekt.

1. Wat is hiervan de oorzaak ?

2. Worden de middelen verschoven naar het vol-
gende jaar en welke stappen dienen nog te wor-
den genomen om het dossier te kunnen aanbe-
steden ?

3. Welke termijn wordt vooropgesteld voor de re-
alisatie van het dossier ?

Antwoord

De kredieten werden hernomen op het meerjaren-
programma 2001-2003 voor het jaar 2001. M o m e n-
teel is men gestart met de opmaak van de uitvoe-
ringsplans.

Afhankelijk van de vordering van de opmaak van
de plannen en de bespreking van het dossier bin-
nen de Provinciale Au d i t c o m m i s s i e, is de aanbeste-
ding van deze fietspaden in de loop van 2001 wel-
licht haalbaar.


